
 

 
 
 
VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2024 m. sausio 10 d. / 2024-01-10 Nr. VP-015 

Vilnius 

Posėdis vyko 2024 m. sausio  10 d. 19:00 val. 

Posėdžio pirmininkė: Smiltė Kiaunytė 

Posėdžio sekretorius: Vėjas Strelčiūnas. 

Patikrintas kvorumas: 11 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas; 

2. Stiliaus knygos pristatymas; 

3. Bendrabučių seniūnų modelio pristatymas; 

4. Veiklos planai; 

5. Bendrieji klausimai; 

 

1. SVARSTYTA: Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA: Stiliaus knygos pristatymas 

VILNIUS TECH SA RsV Vadovė Jovilė Gečaitė pristato naują VILNIUS TECH SA Stiliaus 

knygą. 

 

NUTARTA:   

Vyksta balsavimas dėl stiliaus knygos tvirtinimo. 

 

Balsavime dėl naujos stiliaus knygos pasisakė: 

Už: 11 



 

 
 
 
Prieš: 0 

Susilaikė: 0 

 

Patvirtinta nauja VILNIUS TECH SA Stiliaus knyga. 

 

3. SVARSTYTA: Bendrabučių seniūnų modelio pristatymas 

VILNIUS TECH SA Socialinių reikalų vadovė Deimantė Miliauskaitė pristato bendrabučių 

seniūnų modelį. 

 

Vyksta klausimų sesija  

 

Klausimas (Miglė Česonytė): Ar kiekvienas aukštas turės savo seniūną? 

Atsakymas: Taip 

 

Klausimas (Miglė Česonytė): O jeigu niekas nenorės būti seniūnu? 

Atsakymas: Jei gyventojai neišsirenka seniūno, bendrabučio pirmininkas gali pasiūlyti seniūną 

 

Klausimas (Ervin Borkovski): Kuriam laikui renkamas seniūnas? 

Atsakymas: Visą savo apgyvendinimo sutarties laikotarpį 

 

Klausimas (Viktoras Jašinskas): Kaip bus išrenkami bendrabučių pirmininkai? 

Atsakymas: Pirmininkus rinks seniūnai 

 

Klausimas (Arijus Keras): Ar ir seniūnam ir pirmininkam bus taikoma ta pati nuolaida? 

Atsakymas: Galvojome pirmininkui palikti prievolę prižiūrėti savo aukštą, bet šiam momentui 

nuolaida greičiausiai bus tokia pati. 

 

NUTARTA:   

 Bus atsiųstas bendrabučių seniūnų modelis valdybai, kurį valdyba pakomentuos iki 

savaitės galo, ir sukomentuojamas bei tvirtinamas sekančio posėdžio metu. 

 



 

 
 
 
4. SVARSTYTA: Valdybos veiklos planas 

Valdybos nariai siūlo valdybos veiklos plano rekomendacijas kadencijos metu.  

 

Ervin Borkovski, VILNIUS TECH SA FMF: Turiu idėją, kad galėtume pasidaryti nuodugnią 

veiklų ir finansų analizę, kurios tikslas būtų išsiskirti didžiausią ir mažiausią pridėtinę vertę 

teikiančias veiklas, ir pasidaryti išvadas, ar verta tam tikras veiklas daryti. 

 

 Prezidentė reflektuoja, kad praeitais metais šis klausimas buvo keltas ne vieną kartą, 

tačiau buvo atsiduriama tokioje vietoje, kur fakultetai pasakydavo, jog nenori atsisakyti savo 

tradicinių renginių. Pabrėžiama, kad jeigu valdyba jaučiasi jog šį klausimą reikia kelti iš naujo 

tai yra labai pagirtina ir tikrai reikėtų.  

 

 Valdybos nariai pritaria, kad reikėtų pakartotinai pasidaryti savo renginių peržiūrą, 

galbūt neatsisakant visko iškart bet po truputį pradedant atsisakyti labiausiai neveikiančių 

arba besidubliuojančių veiklų.  

 

Ervin Borkovski, VILNIUS TECH SA FMF: Dar viena idėja, susiburti ir parašyti projektą ne 

vien tik į VSF iš valdybos pusės.  

 

Ervin Borkovski, VILNIUS TECH SA FMF: Yra tokia problema, kad prezidento rinkimų 

modelis yra šiek tiek neteisingas, nes dabar gaunasi, kad kiekvienas fakultetas turi po rinkimo 

balsą, bet tai demokratiškai nėra visiškai teisinga, galbūt reikėtų pagalvoti apie balsavimo 

modelio redagavimą. 

 

Prezidentė atsako, jog pagal demokratinį vertinimą mūsų balsavimo ir rinkimų modelis yra 

tikrai geras ir atitinka visus demokratinius standartus, todėl problemos čia nemato.  

 

Ervin Borkovski, VILNIUS TECH SA FMF: Dar viena problema yra prezidento kadencija, 

jau ne pirmus metus matome problemą, kad labai mažai žmonių kandidatuoja į prezidento 

poziciją, daugelyje kitų atstovybių kadencija yra ne du, o vieneri metai, tai turi ir pliusų ir 

minusų, tačiau manau, kad būtų naudingą pasikeisti tvarką į metų kadenciją. 



 

 
 
 
Prezidentė atsako, kad taip pat galvojo apie šį klausimą ir jau turėjo idėją šios konferencijos 

metu kelti kadencijos trumpinimo klausimą, tačiau nusprendė šį klausimą palikti kitiems 

metams. Išsakomi argumentai dėl dviejų ir vienerių metų kadencijos, vyksta diskusija dėl 

įmanomų variantų. Reikėtų šiuo klausimu taip pat padiskutuoti su organizacijos alumni. 

 

Samanta Lopetaitytė, VILNIUS TECH SA MF: Ar yra kokių nors naujienų dėl susijungimo 

su ESN? 

 

Prezidentė atsako, kad su ESN ir URD ryšiai yra sunkūs, nes iš jų pusės matoma 

komunikacijos stoka, tik prasidėjus abipusei komunikacijai galima bus pradėti dėlioti planus 

apie susijungimą. ESN žadėjo sausio pradžioje susisiekti dėl planuojamo renginio, tačiau kol 

kas dar niekas neįvyko.  

 

NUTARTA:   

Kiekvienas fakultetas atlieka pakartotinė savo finansų ir veiklos analizę 

Valdybos pasidomi galimybėmis parašyti jungtinį projektą į išorinį fondą 

Prezidento kadencijos trumpinimo klausimas paliekamas tolimesnei diskusijai 

 

5. SVARSTYTA: Bendrieji klausimai 

Viktoras Jašinskas, VILNIUS TECH SA EF: Ar yra kokių nors naujienų dėl susijungimo su 

LAJM? 

Atsakymas: Šiuo metu kol kas naujienų nėra. 

 

Viltė Jakštaitė, VILNIUS TECH SA VVF: Kada bus savivaldų narystės tvirtinimas LSS? 

Atsakymas: Tikrinimas bus šių metų vasarą 

 

Ervin Borkovski, VILNIUS TECH SA FMF: Kada jau galėsime naudoti naujus centrinio fondo 

finansus?  

Atsakymas: Turėtų būti galima nuo dabar, tačiau keičiasi attovybės finansus tvarkantis asmuo, 

todėl dar pasitikslinsiu ir pranešiu. 

 



 

 
 
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Posėdžio pirmininkas(-ė)           (parašas)                                 Smiltė Kiaunytė 

 
 
Posėdžio sekretorius(-ė)           (parašas)         Vėjas Strelčiūnas 
 



 

 
 
 
Priedas Nr. 1 
Dalyvių sąrašas 
 
1.  Smiltė Kiaunytė VILNIUS TECH SA prezidentė 

2. Vėjas Strelčiūnas VILNIUS TECH SA viceprezidentas 

3. Viltė Jakštaitė VILNIUS TECH SA VVF 

4. Karolis Fedorovičius VILNIUS TECH SA AGAI 

5.  Ieva Žutautaitė VILNIUS TECH SA SF 

6.  Ervin Borkovski VILNIUS TECH SA FMF 

7.  Samanta Lopetaitytė VILNIUS TECH SA MF 

8. Donatas Jarmalavičius VILNIUS TECH SA TIF 

9. Viktoras Jašinskas VILNIUS TECH SA EF 

10. Arijus Keras VILNIUS TECH SA AIF 

11. Agna Petkevičiūtė VILNIUS TECH SA AF 

12. Vladislav Bogdzievič VILNIUS TECH SA MF 

13. Miglė Češonytė VILNIUS TECH SA KIF 

 

 
 


